

Subject: Bank Nizwa's Board approves the Annual Financial Statements, recommends distribution of dividend for 2020 and proposal to raise Capital

الموضوع: مجلس إدارة بنك نزوى يوافق على النتائج المالية، ويوصي بتوزيع أرباح لعام 2020 وزيادة رأس المال

تحية طيبة وبعد،،

After Compliments,

Board of Directors of Bank Nizwa SAOG ("the Bank") held a meeting on Thursday, the 28th of January 2021, wherein the following was resolved as follows:

1. To approve the unaudited Annual Financial Statements of the Bank for the year ended 31st December 2020.
2. To recommend the Annual General Meeting, distribution to the shareholders of the Bank cash dividend of 2.5% of the issued share capital of the Bank, i.e. 2.5 baizas per share, for the financial year ended 31st December 2020.
3. In line with the Bank's five years strategy 2025, to support the next phase of growth, increase returns for the shareholder, the Bank shall increase its capital by OMR 75 million, by way of rights issue in 2021.
4. The above resolutions and recommendations are subject to the approval of the Central Bank of Oman and the Capital Market Authority; and Annual General Meeting where required, in line with the applicable regulatory requirements.

عقد مجلس إدارة بنك نزوى ش.م.ع.ع ("البنك") اجتماعه يوم الخميس بتاريخ 28 يناير 2021، وقد أصدر القرارات التالية:

- 1- الموافقة على البيانات المالية غير المدققة للفترة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2020
- 2- التوصية إلى الجمعية العامة لتوزيع أرباح نقدية بنسبة 2.5% من رأس مال البنك، بما يعادل بيستين ونصف للسهم الواحد، للفترة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2020.
- 3- بناء على استراتيجية البنك الخمسية (2021-2025) ومن أجل دعم النمو المخطط له، وتعزيز العائد على المساهمين، سيقوم البنك برفع رأس المال عن طريق الاكتتاب في إصدار أسهم حق الأفضلية للمساهمين بقيمة 75 مليون ريال عماني في عام 2021.
- 4- تخضع القرارات والتوصيات السابقة لموافقة البنك المركزي العماني والهيئة العامة لسوق المال والجمعية العامة السنوية للبنك متى ما اقتضت الضرورة ذلك وبما يتوافق مع المتطلبات الرقابية.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير


Khalid Al Kayed
Chief Executive Officer


خالد الكايد
الرئيس التنفيذي

